
Školská rada při Obchodní akademii Dušní  
Zápis z jednání školské rady dne 1. 10. 2020 

 
 

Přítomni: Ing. Vlasta Kocová, Mgr. Miroslava Dvořáčková, Ing. Soňa Štroufová, Jan Kreuzzieger, 

Miloslav Pospíšil, Ing. Alena Kocourková – ředitelka školy 

Omluveni: Mgr. Ivan Kabický 

Body jednání: 

1. Zahájení 

Ing. V. Kocová přivítala členy školské rady a seznámila je s body jednání. 

2. Výroční zpráva za školní rok 2019/2020 

Výroční zpráva bude zaslána členům školské rady 11. 10. 2020 v elektronické podobě. 

Všichni členové výroční zprávu písemně jednomyslně schválili. 

3.  Různé 

• Zkušenosti s distanční výukou 

• Od 5. 10. probíhá vzdělávání distanční formou podle tzv. „covid rozvrhu“. Žáci i rodiče byli 

informováni prostřednictvím třídních učitelů. 15 žákům byly zapůjčeny notebooky ze školy. 

• Od října byly zahájeny přípravné on-line kurzy k přijímacím zkouškám z českého jazyka a 

matematiky 

• Ples školy – Ing. Fialková jedná s Lucernou o podobě maturitního plesu. Lucerna si nebude 

účtovat storno poplatky, pokud by se ples neuskutečnil (v současné době se řeší storno 

poplatky za tisk vstupenek). 

• Diskuze o platbách v hotovosti (návrh nahradit platbami na účet, např. příspěvky SRPŠ) 

• Maturitní zkoušku z cizího jazyka lze nahradit certifikátem (seznam standardizovaných 

zkoušek je na webových stránkách školy) 

• Třídní učitelé dostanou přehled o čerpání prostředků z Rady rodičů po uzavření 

kalendářního roku. Z těchto prostředků měly být žákům hrazeny výchovně vzdělávací akce, 

které se v loňském školním roce vzhledem k pandemii koronaviru neuskutečnily. O jejich 

čerpání bude jednat Rada rodičů. 

• Na prosinec se připravují volby do ŠR 

 

 

Zapsala: M. Dvořáčková 

Praha 20. 10. 2020 


